
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 3. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 189
Finder ministeren det betryggende, at formanden for Landbrug og Fødevarer
Svineproduktion til TV2 News udtaler ”Det er nogenlunde den måde, vi gør
det på i Danmark” med henvisning til optagelser, hvor adskillige aflivninger
foregår ved slag mod andre steder på hovedet end nakke og baghoved og
slag mod kroppen, samt gentagne slag mod inventar (http://nyhederne.tv2.dk/
2015-02-25-staerke-billeder-saadan-bliver-smaagrise-aflivet)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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